
XIV. KONFERENCA DELEGACIJ ZA SKUPŠČINE SISOV

Glasnejši na sejah sisov
Ali prvič opravljalc delegatske

zadolžitve?
Nc. že drugo mandatno ob-

dobjc opravljam dolžnost vodje
delegacije sisov za vzgojo in izo-
braževanje, otroško varstvo in
raziskovanje v tozdu Tovarna
hranil, hkrati pa tudi hodim na
seje sisa /a otroško \ arstvo, kate-
rega problematika me še posebno
zanima.

Kakšno je delo delsgata?
Delo delegata v sisu za otroško

varstvo je izredno zanimivo in
pestro. nikakor pa tako /ahtevno,
kot kdo misli. Gradivo za posa-
jiiezne seje prihaja redno in do-
volj zgodaj za skrbno obdelavo in
morebitno oblikovanje stališč.
oziroma vprašanj delegatov de-
lovne organizacije. Pomembna
pozitivna stran delegatskega si-
stema je prav gotovo v razgleda-
nosti delegatov in seznanjanju z
vsemi perečimi problemi, pa tudi
s pozitivnimi pridobitvami v otro-
škem varstvu, ki ne zajema samo
problematike vrtce\. pač pa ludi

varsiva v družini, vzgojnih pro-
gramov za otroke. ki niso vklju-
čeni v VVO. pa probletnatiko le-
tovanja in pomoči socialno ogro-
ženih otrok. rejniških odnosov,
zdravniške nege in ne nazadnje
tudi kulturno-umetniške vzgoje
malčkov. Morda me moti ie to, da

sem delegatka v občini Ljubljana
Moste-Polje. živim pa v Siški.
toda vsako gradivo vsebuje tudi
problematiko drugih občin in
seveda obilo podatkov, ki zade-
vajo mesto v celoti.

Kakšno delo predvidevate v
XIV. konferend v novem man-
datnem obdobjn?

Vsekakor uspešnejše kot do-
slej. Od novih delegatov pričaku-
jem več zagnanosti in pripravlje-
nosti za delo in sodelovanje. De-
legatsko življenje v naši tovarni
mora zaživeti!

Imeli bomo več sestankov,
torej več medsebojnih stikov.
obliicovali bomo stališča, se sez-
nanjali s prolematiko delegat-
skega sistema tn skušali okrepiti
delegatsko/avest IjLdi.V nasled-
njem mandatnem obdobju si
predvsem želim piodnega sode-
lovanja / drugimi deiegati in sa-
moupravnimi organi.

In da bi bila HP Kolinska gla-
snejia na sejah občinskih sisov.

M. F.


